[bookmark: _Toc1]作文我最喜欢的运动英文(汇总48篇)
来源：网络  作者：梦醉花间  更新时间：2025-07-25
作文我最喜欢的运动英文1棒球是海南、美国、日本、泰国的主流运动，要主成一之棒球队最少需要九个人，有投手、捕手、一垒手、二垒手、三垒手、左外野手、右外野手、中坚手和游击手，每个人都是十分的重要。比赛时，有六名评审，分别是主审、一垒审、二垒审、...
作文我最喜欢的运动英文1
棒球是海南、美国、日本、泰国的主流运动，要主成一之棒球队最少需要九个人，有投手、捕手、一垒手、二垒手、三垒手、左外野手、右外野手、中坚手和游击手，每个人都是十分的重要。比赛时，有六名评审，分别是主审、一垒审、二垒审、三垒审、左边界审、右边界审，如果在评判时，有意见不同的\'状况，就全都由主审来判定。所以裁判也是十分的重要。
棒球的来源有许多种的说法，有人说是板球，也有人说是英国高及社会的运动所衍生出的，但他们都有一些共同点，当你是打击者时，有被保送的幸运感，有打出全垒打的成就感，有回本垒的喜悦感，但你被接杀、触杀或是三振时，心情就会十分沮丧、懊悔。当你是防守队时，有接杀的开心，有双杀的幸运，有三振打击手的喜悦，但你被打出全垒打时，内心就会十分自责、哀伤。这就是我喜欢棒球的地方，虽然有时会遇到挫折，但是它的刺激感使我忘掉一切的烦恼，把一切都放在球场上。
棒球是我最喜欢运动，我在电视上看到棒球选手的帅气身影，就让我十分的喜爱，所以棒球是我最爱的运动，我在假日时，会和爸爸妈妈一起到打击场去，放松心情，棒球让我学到，团结就是力量，如果你自私自利就会输，所以大家应该团结起来打败敌人，让自己登上更高峰。
作文我最喜欢的运动英文2
There are many different kinds of food. My favorite food is fried China, most of the people in the south eat rice. And I like fried rice best.
It’s really delicious. When I go home from school, I am always hungry. At that time I always make fried rice by myself. I often cook it carefully and it is so delicious. It makes me happy. After eating it, I am not hungry any more. Fried rice is my favorite.
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My favourite sport is playing badminton .
It is a very popular game and both of the young and the old can play it . There are many kinds of ways to play it , such as men’s singles , women’s singles , men’s doubles , women’s doubles and fixed doubles .
It isn’t as easy as it seems to play because you have to know how to run the pace , how to hit the badminton . You must learn about many things about badminton .
I have a badminton training class on Tuesdays , Thursdays and Saturdays . We drill very hard and always feel tired after an hour .
I see many badminton matches and know some famous badminton players , I want to be a famous one too .
I like playing badminton very much .
我最喜欢的运动是打羽毛球。
这是一项非常受欢迎的运动，老少皆宜。打法有很多种，男单、女单、男双、女双、固定双打。
没那么简单似乎打球是因为你必须知道如何跑节奏，如何打羽毛球。你必须了解很多关于羽毛球的知识。
我在周二、周四和周六有羽毛球训练课。我们训练很努力，一个小时后总是感觉很累。
我看过很多羽毛球比赛，认识一些著名的羽毛球运动员，我也想成为一名名人。
我喜欢打球非常喜欢羽毛球。
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I like sports verymuch. Football, basketball, running and swimming are my favorites. But I likeplaying basketball most, because I think playing basketball is very cool andinteresting. I often play basketball with my classmates. We are a good team. Playingbasketball is a good way to make friends. After all, we have common , I can build my body by playing basketball.
我最喜欢的运动英语作文。足球，篮球，跑步和游泳是我的爱好。但是，我最喜欢的是篮球，因为我觉得打篮球很酷也很有意思。我经常和我同学一起打篮球。我们是一个很好的团队。打篮球是一个交友的好方法，毕竟我们有共同的兴趣。除此之外，打篮球还是我能够锻炼身体。
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I’m neither interested in sports nor good at it. But except swimming. I can swim since I was a baby. My mother tells me that she let me swim in the water with a life-buoy when I was 20 days old. And then I can swim gradually.
When I grow up, I like swimming very much. I swim all the year round. Swimming in summer makes me feel fortable to lower my temperature. While winter swimming makes me feel excited and achievability. In general, swimming keeps me fit in both physical and mental. Whenever I feel upset, I would go swimming and then I would be full of energy and feel relax.
Besides I believe it is due to swimming that I’m so thin. Who wants to lose weight, join me. We can make more friends in swimming. Oh, I couldn’t wait to swim now. But it is ten o’clock in the evening. I have to go to sleep. Good night everyone.
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My favorite holiday is New Year. It is a very important festival in Chinese culture. In fact, its the highlight of the year. Everyone returns home for a family have a big feast and chat about all the things that have happened in our lives. People also visit each other. We exchange gifts and good wishes for the next year.
New Year is especially fun for kids. Thats because we get presents and treats, including red envelopes filled with money. We also get to set off fireworks. But we never forget that this holiday is a time to give thanks. We feel grateful for our family and the things that we have. Finally, we think about the future and the great year ahead.
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There are many kinds of interesting sports, such as basketball, football, swimming and running, but the most I like is swimming. When I was a little child, my father took me to the river which near my house to learn swimming. Then, I found its really fun and cool when I swim in the water, especially in summer>.Its the most exciting thing to do when summer es. I like swimming. Its so wonderful.
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足球是我最喜欢的运动，现在回忆起上一场冠军赛。
第一场和六班比。一开始，六班因为他们班有几个是校队的队员，所以骄傲自大。开始的时候，我上了场，摸清他们的射门力度、角度以及突破的方法，下场与教练一对一分析对手弱点，再利用弱点为突破口，将主力对局突破口，用力射门。因为六班守门员个子小，我们把射击点放在了左上角，而我便守门，因为我人高，反应能力快。
开始六班脚踢出界，我们欢呼雀跃，边界开球一脚开到球门前，他们的教练大叫：“快点回防呀！”前锋以迅雷不及掩耳之势，将球送入门中。
接下来，六班情绪低落奋起直追，传球、停球、运球样样简直完美，我来不及防守，转头一看球已经过了球门线。就这样，我们处于被动，而一直处于精神高度集中的我开始疲倦。
教练看见了我疲倦的样子，便对裁判说：“2号换下1号！”坐在下面的我，感到老话说得对：当局者迷，旁观者清。我坐在场下心急如焚可又无能为力。
嘟嘟嘟比赛结束了，双方进入到点球阶段，我们利用他们的弱点赢下了比赛。
哎，现在回忆起那段时光我依然充满激情。
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我最喜欢的运动是篮球。
当初我都不怎么喜欢篮球，只喜欢足球。可是当妈妈给我报了一个篮球夏令营后，我就慢慢地喜欢上了它。
一天妈妈带着我到九洲中学学篮球，当我到达体育馆时，已经有人在那里学习了。我东张西望，都没有看见一个我认识的人。上课了，教练先让我们围着球场跑4圈，然后做让人痛苦的拉伸运动。接着，我们开始做一些关于篮球的动作。当初我特别紧张，害怕自己做错，慢慢地我就适应了，可以把老师教的动作做到完美。
接着，教练让我们分成两队，一队是做动作，另一队是投篮。而我却被分到了做动作这一组。我们做的动作有拍球、拨球、抛球等等。虽然很辛苦，但我们训练时的每一分钟都特别快乐。训练结束我们拍照合影，教练让我们一起手搭手，一起喊加油，加油，加油！很有气势。
打篮球可真快乐啊！训练的每一天都过得十分快乐。尤其是在星期五的比赛，让我深深地喜欢上了篮球。
我为什么喜欢上了它呢？因为打篮球既可以锻炼身体，又可以结交到朋友。还能提升自信心。
这就是我最喜欢的运动——篮球。
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My hobby is playing started to play basketball when I was 12 years school,I would stay on the playground and play basketball with some friends of mine until it was then I have taken it as my hobby because it is good to my health and I enjoy it very much.
Now I work in a big foreign am busy at work during the week so I don\'t often play it,when there are some holidays for me to have a will find some old friends to go to the gym together to play basketball for 3 to 4 hours there.
I will feel very happy and exercise is quite beneficial to me,because I am very,very strong mael for day It is necessary for us to take breakfast well,becuase it is very important to take you have fresh spirit so that you could do everything in great effort and vigor.
The lunch is semm to play the same role with the breakfast,attention it must take enough for the afternoon you have to work the evening,you should take little so that your stomach will take a little health from here.
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Hello, everyone! Do you have a favourtie sport item? I think you do! I also do. My favourite sport is swimming. Every afternoon, I go swimming in our small river. When I swim, the small fishes often play with me and kiss my foot too. It makes me comfortable. My parents say I will have a good health if I insist swimming in a right way. So I always ask my . teachers some questions on swimming and he always help me very much. Ok,thats all. If you also like swimming,please contact me and lets enjoy it!
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My favourite sport is playing play football with my classmates after I always join in the group of football at school. I like playing football because it makes me strong and want to be a football master and make Chinese are proud with me,so I work hard every day.
I believe my dream will come true some is my favourite about you?
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My Favorite Holiday我最喜欢的节日
Thereare many holidays in a year. Among them, the holiday I like most is theChildren’s Day. Children’s Day is on the June First. In school, we have manyactivities to celebrate it. For example, our school often holds a garden partyon that day. We can play various games and get awards if we win. It’s the mostpopular activity in my school. Besides, we can watch movies or hold a smallparty in our class. We often buy some snacks and fruits to eat. It’s reallyinteresting. It’s a holiday for fun. We enjoy it very much.
一年中有许多节日，这其中我最喜欢的节日是儿童节。每年的6月1日是儿童节。我们学校有许多庆祝活动。例如，学校会在那一天举行游园活动，我们可以玩很多游戏，赢了的话还能得到奖品。游园活动是我们学校最受欢迎的活动。另外，我们还能看电影或者在班里举行小小的活动，我们一般会买零食和水果，那真的很有趣。儿童节就是充满乐趣的节日，我们都很快乐。
My Favorite Holiday我最喜欢的节日
My favorite holiday is New Year. It is a very important festival in Chinese culture. In fact, it\'s the highlight of the year. Everyone returns home for a family have a big feast and chat about all the things that have happened in our lives. People also visit each other. We exchange gifts and good wishes for the next year.我最喜欢的节日是新年。在*文化中，新年是一个非常重要的节日。事实上，它是一年中最好的(日子)。每个人都回家与家人团聚。我们有一个比较大的盛会并且(与他人)畅聊所有发生在我们生活中的事。人们总是互相拜访。我们交换礼物和来年的祝福。
New Year is especially fun for kids. That\'s because we get presents and treats, including red envelopes filled with money. We also get to set off fireworks. But we never forget that this holiday is a time to give thanks. We feel grateful for our family and the things that we have. Finally, we think about the future and the great year ahead.对孩子来说，新年是一个特别快乐(的日子)。因为我们可以得到礼物和乐趣，这其中就包括红包。我们也可以放烟火。但我们从未忘记新年是一个给予(他人)感恩的日子。我们对家人以及拥有的事物感恩。最后，我们考虑未来和美好的新一年。
我最喜欢的节日 My favorite festival
There are a lot of holidays for chinese people, such as National day, May Day, etc. However, chinese people look on spring festival as their most important one of it\'s also my favorite festival, especially when I was a child, because In those days, I could have a plenty of delicious food to eat, enjoy a very long holiday and wear beautiful clothes. And what is more important is that I could received much new year\'s gift money. So, everyyear, I expected the spring festival would come soon. After I grew up, it\'s no longer as important to me as before . For I can have my delicious food and wear my favorite clothes every day. It\'s like I\'m having spring festival every day!
一年有很多节日,如国庆节，劳动节等等，但*人看的最重的还是春节。我也很喜欢做春节。尤其是小时候，因为一到春节不但可以吃到好多好吃的，而且还能放很长的假，穿漂亮的衣服，最主要的是可以收到好多压岁钱，小时候总盼望着春节的到来。长大了，春节好像没那么重要了。因为现在天天都能吃到好吃的，穿自己喜欢的衣服，就想天天都在过年
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我知道许许多多的运动员。其中，我最喜欢的运动员还属NBA克里夫兰骑士队的当家球星——勒布朗-詹姆斯。
詹姆斯身披23号战衣，外号“小皇帝”。在03—04年赛季的NBA选秀上以“状元”的身份被NBA的克里夫兰骑士队选中。与此同时，也入选了美国职业篮球队，随队参加了20_年在希腊雅典举行的第28届奥运会。
詹姆斯是如今世界篮坛中最为优秀的选手之一。他的中投和三分球一年一年的在进步，虽然他的出手次数很多，但却有着小前锋里不多的惊人命中率；传球时他的一项绝活，他在球场上的视野是一流的.，可以在最需要的时候把球传出来，背后、击地，样样都驾轻就熟；詹姆斯的突破也很犀利，不论是第一步还是变向都很强，经常突入内线给对方一个战斧扣篮；也时常利用协调的身体把球投入并打出2+1。但好像不是很喜欢连续突破。詹姆斯还是个不错的防守者，有着出色甚至于接近BT的身体素质，很难不成为一个好的防守者，但防守还是比他的进攻略逊一筹……
我喜欢勒布朗-詹姆斯，他永远是我的偶像。
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在北京奥运会的所有比赛中，我特别喜欢伊拉克一名女选手，脚上穿的是一双二手跑鞋,而就这双跑鞋是她冒着生命危险从约旦的二手市场买来的.
伊拉克队员此次参加北京奥运会充满曲折，十几天前，他们甚至都不知道自己能否参加，直到7月29日，国际奥委会才与伊拉克*达成协议，允许伊拉克运动员参加奥运会。
我被伊拉克队员的顽强和朴实所感动。看到伊拉克队艰难的处境，以及他们乐观的精神，被感动得流下眼泪。我要鼓励伊拉克运动员，为他们祈福。像关注*队一样关注伊拉克队，给他们加油助威。我要为伊拉克队颁发一枚^v^金牌^v^，“因为这才是奥运精神，这才是真正的冠军。
在为伊拉克队员的境况感慨时，我也想起了1932年*选手刘长春只身来到洛杉矶的奥运赛场，代表*人出战的场景。
*不会忘记自己的第一次奥运，那是一次*只有一个选手的奥林匹克。我太能体谅这一份在奥运会上的心酸经历，我太能体谅这一份在面临战争动荡的家园却心里深深坚定着奥林匹克梦想的心愿。”
祝愿伊拉克人民能早日重建家园，能踏实地参加下届英国伦敦奥运会。愿伊拉克人民早日从战争中走出来,过上幸福安宁的生活.
作文我最喜欢的运动英文16
My hobby is playing started to play basketball when I was 12 years school,I would stay on the playground and play basketball with some friends of mine until it was then I have taken it as my hobby because it is good to my health and I enjoy it very I work in a big foreign am busy at work during the week so I dont often play it,when there are some holidays for me to have a will find some old friends to go to the gym together to play basketball for 3 to 4 hours will feel very happy and exercise is quite beneficial to me,because I am very,very strong mael for day It is necessary for us to take breakfast well,becuase it is very important to take you have fresh spirit so that you could do everything in great effort and lunch is semm to play the same role with the breakfast,attention it must take enough for the afternoon you have to work the evening,you should take little so that your stomach will take a little health from here.
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Different people like different food. Most children like ice cream, so do I. The ice cream has a lot of taste, such as chocolate ice Dream, strawberry ice cream ,milk ice cream and so on. I like the chocolate ice cream best. Because it\'s delicious. I always eat it in the summer. It made me feel cool. My mother tells me not to eat too much ice cream. It\'s not good for our health. But I still love ice cream.
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There are many kinds of interesting sports, such as basketball, football, swimming and running, but the most I like is swimming. When I was a little child, my father took me to the river which near my house to learn swimming.
Then, I found its really fun and cool when I swim in the water, especially in summer, Its the most exciting thing to do when summer comes. I like swimming. Its so wonderful.
有很多种有趣的运动，比如说篮球，足球，游泳和跑步，但是我最喜欢的是游泳。当我还是个小孩的时候，我父亲就带我到附近的河里学游泳。后来，我发觉游泳真的很有趣，在水里游的时候很凉快，特别是在夏天。当夏天到来的时候，最令人兴奋的事就是游泳。我喜欢游泳，感觉好极了。
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The basketball player I like best is Yi Jianlian.
Yi played power forward for the Guangdong Southern Tigers of the Chinese Basketball Association (CBA) in 20_ and subsequently won the Rookie of the Year Award. In his five-year career with the Tigers, he won three CBA titles, as well as playing with the Chinese national basketball team in the 20_ Summer Olympics and the 20_ FIBA World Championships.
In the 20_ NBA Draft, he was selected by the Milwaukee Bucks of the National Basketball Association as the 6th overall pick. Yi refused to sign with the Bucks for several months before agreeing to a contract with them on August 29, 20_.
Although there are so many great players in Chinese national basketball team, I like Yi better.
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20_年8月8日晚8时，第29届夏季奥林匹克运动会在国家体育场——“鸟巢”隆重开幕。*乒乓球选手张怡宁代表运动员在开幕式上宣誓……
张怡宁——这个有着“丰功伟绩”的著名乒乓球运动员就是我最喜欢的运动员。
张怡宁头发短短的，眼睛大大的，眉毛浓浓的，*时总冷着一张脸——真酷！
张怡宁打球，干脆利落。15岁刚出道，便在名将云集的八运会上不折不扣地扮演了一回“名将杀手”，将李菊、乔红、齐宝华一干明星齐刷刷斩于拍下，真是“一鸣惊人”；1999年，初次参加国际大赛的她，又拿了45届世乒赛女单亚军，她实在是一个不简单的女孩子。
童年的张怡宁好动且淘气，喜爱乒乓球的舅舅把张怡宁领到了业余体校乒乓球队。她爱上了乒乓球。那年，张怡宁5岁。
张怡宁在乒乓球这方面特别有天赋。球感尤其不错。在舅舅的指导下，她把“游戏”玩得游刃有余，从中获得了极大的快乐和成就感。6岁半，张怡宁上小学了，每天早上6点30，都是爸爸骑着小三轮，送张怡宁上学。张怡宁每天最盼望的，就是下午四点钟放学的时刻。一下课，她就飞奔到体校训练，直到晚上六七点，才摇晃着回家。
天赋加努力，现在的张怡宁已经取代王楠成为*女子乒乓球的领军人物。20_年雅典奥运会首夺女子双打冠军，并夺得女单冠军。20_年夺得第48届世乒赛女单冠军，实现世锦赛、奥运会和世界杯的大满贯。
在20_年北京奥运会8月17日进行的乒乓球女子团体决赛中，张怡宁与队友以其出色的发挥，3比0战胜新加坡队，为*代表团获得第33块金牌。
在这场比赛中的第二场，对阵的双方是*队的张怡宁和新加坡的李佳薇，是两队的头号选手的对决。张怡宁首局前几球的试探成份比较多，而且自身手感偏冷，在战成10—6之后，张怡宁虽然连赢几球，不过一个发球失误让李佳薇以11—9获得胜利。之后的\'比赛中张怡宁注意控制对方的攻击，并凭借着娴熟的技能迫使对方失误，她打的球干脆利落，透露着一股狠劲，让观众不得不为她拍手叫好。她左右袭击，打得“行云流水”，向人们展示了一场精彩绝伦的乒乓球赛！最后以3比1轻轻松松地拿下了第二场。
当那三位女团运动员欣喜地站在领奖台上时，胸前各挂着一块熠熠发光的金牌，假小子似的张怡宁笑起来竟如孩子般天真，露出了一口雪白的牙齿……
那场比赛已结束，可场上那乒乒乓乓的球撞桌令人舒畅的声音一直在我的耳边回荡，还有张怡宁那矫健的身影依然在我的脑海中留下了深深的印象……
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Among all the sports, I like basketball most. It is both an indoor and outdoor sport. People in everywhere like to play or watch this also like to watch people playing basketball on TV. I often play it with some friends after school, and sometimes we play it on Sunday afternoon. I am very good at basketball, but I am not the best player in my team. Basketball can make me happy and healthy, and I really enjoy playing it.
译文：
在所有运动中我最喜欢的就是篮球。它既是室内运动也是户外运动。到处的人们都喜欢玩或观看这个比赛。我也喜欢在电视上看人们打篮球。放学后我经常和一些朋友打篮球，有时我们会在星期日下午打。我很擅长打篮球，但我却不是我的球队打得最好的球员。篮球使我快乐，健康，我真的很喜欢打篮球。
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我最喜欢的运动员是谁呢？
姚明、郭晶晶、刘翔……都不是。他们与我的距离太遥远了。他们是天上璀璨的繁星，遥不可及。而我，只能在苍茫的大地上抬头仰望，吸收他们的光芒。
微风习习，正是开运动会的好日子。说句老实话，我不喜欢运动，只是想趁此机会偷偷懒，凑个热闹而已。我真不明白他们为什么会热衷于一个奖牌，而每天下午都会在红色的跑道上留下他们的汗水，每次经过那里，我都不屑一眼。
我特地挑了一个舒适的位置，阳光偶尔穿过树叶，投射在“沸腾”的地上。男子1000米长跑比赛就要开始了，很多学生都围在跑道边筑*墙，我则安坐在大本营中，又显得喝着水。大概是到了第二圈的时候吧，人声鼎沸，学生都各自为班里的选手助喊呐威
我因太阳而半闭着双眼，透过人缝，看见一位白色上衣的选手倒在地上，我心想：辛苦了这么久，结果却倒了，所有的汗水都付诸东流，真是功亏一篑啊。他，在一秒间毅然坚强地站起来；他，没有顾及身上、脸上的灰尘向某处跑去；他，眼神坚决的看着前方的某处，跑去……他的双臂长出了一对洁白的翅膀。
我被慑住了，猛地脱离了那我认为安适的位置，往人群众挤。他步伐艰难的向前挪步，一步一步地……我的心不禁为他而剧烈跳动起来，呼吸仿佛在此刻就要停止，目光也死死盯着他那执着的身躯。
金牌早已名花有主，许多学生在他倒下的一刻唉叹了一声就离开了，为拿奖的人祝贺。此时的他孤零零地向目标迈进，我想：这就是运动员的运动精神吧！我承认我被他坚定的眼深折服了，我的心在他的带领下，明白了奖牌的真正意义……
看到如此震撼的一幕，我忽然想起上体育课的我，总会趁老师不注意而溜之大吉或边跑边走，想到这里我不禁低下头，原来我的意志是如此的薄弱，只会做逃兵而不愿接受困难向我下的挑战书。
失败不可怕，只怕半途而废，这就是我的“运动精神”。
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There are many kinds of sports that I enjoy, such as swimming, running, and dancing. However, the sport that I like most is basketball. When I was in junior high, I started to play basketball in school. At that time, I found I had loved deeply this sport. Now, I would like to watch basketball games as much as I can. The basketball games have given me the most wonderful time in my life.
作文我最喜欢的运动英文24
Of all the courses I have taken throughout all my years in school and university, Philosophy 101 is the course I like best.
I took this course in my second year at university. My major was physics, but all science students had to take English literature, English composition, and several non-science optional courses to complete their programs. (This paragraph defines when this course was taken, and why I had to take it)
Philosophy 101 was a two-semester course. In the first semester, various philosophical problems of the western world were introduced and discussed. The topic included the interpretation of reality, the mind and body problem, and the problem of god. The second semester was on the philosophy of love the course because it opened my mind to vistas I have never dreamed of. The enjoyment of the course was further enhanced by a very eloquent professor who expounded the intricacies of philosophy clearly and interestingly with relish and enthusiasm. Indeed, his zest for the subject was catching, and I fell in love with philosophy immediately and is infatuated with it ever since. My view of the world around us would never be the same. You can say that a revolutionary change has taken place in the way I think and look at things.
The second part of the course is especially enjoyable because it dealt with the philosophic interpretation of the Special Theory of Relativity, Quantum Mechanics and how man interprets nature. Hitherto that date, science was nothing but facts and figures to me, but in this course we were taught to look beyond all that. My life was forever changed by taking this course.
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In summer, the weather is very hot. Swimming is popular. I like swimming, too. I think swimming is a very interesting sport. It helps us build a healthy body. And it makes us cool in the hot summer days. Besides, we can call several friends to swim together. Also, we can play and have fun in the swimming pool. Anyway, swimming is a joyful activity in the hot summer.
夏天，天气很热。游泳很受欢迎。我也喜欢游泳。我认为游泳是一项非常有趣的运动。它帮助我们建立一个健康的身体。它让我们在炎热的夏日凉爽。此外，我们可以叫几个朋友一起游泳。此外，我们可以在游泳池玩耍。不管怎样，在炎热的夏天，游泳是一项快乐的活动。
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ustin Bieber is my favorite singer. Born on March 1st, 1994, he becomes famous at the age of 15. When he had his first music album, the whole world is crazy for this young boy. His most famous song is baby, has more than one billion hit on the Internet. He is not only very talented but also very warm-hearted. He has names his perfume Someday, and he has donated large sum of money to the poverty. I love him so much, I wish I could see him someday.
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今天我去广场上溜冰。广场上实在太多人了，有的跳舞、有的骑自行车、还有的溜冰，都是一群爱运动的人们。
Today, I went skating in the square. There are so many people in the square, some dancing, some cycling and some skating, all of them are sporty people.
我穿上溜冰鞋，在广场上滑了一大圈，就满头大汗。休息了一会，我继续滑，慢慢的我就学会了单脚滑。今天我玩的很开心
I put on my skates, skated around the square, and sweated. After a rest, I continued to slide, and slowly I learned to slide on one foot. I had a good time today
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I like sports very much, such as running, skating, playing basketball. But swimming is my favorite sport .
When I was six years old, my parents often took me to a swimming pool . They taught me how to swim. They told me not to be afraid of water , and told me to jump into water bravely. Later I became very interesting in swimming. Swimming is really very interesting .If you swim in the water, you will look like a lovely fish . Great fun. .Im sure you will feel very happy. And the most important thing is , if you swim, you’ll be strong.
By the way, I took part in the swimming match last week in our town.?I?was the winner. Dear friends, swimming is really very good for us. Let’s enjoy swimming .
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There are many kinds of interesting sports, such as basketball, football, swimming and running, but the most I like is swimming. When I was a little child, my father took me to the river which near my house to learn swimming. Then, I found it\'s really fun and cool when I swim in the water, especially in summer>.It\'s the most exciting thing to do when summer comes. I like swimming. It\'s so wonderful.
作文我最喜欢的运动英文30
It is often said that^v^life lies in movement^v^.
In the ^v^big family^v^ of sports,my favorite sport is its because I run very fast,maybe he can make me more agile.
About when I was in grade three,a class activity,suddenly a classmate said:^v^lets race,how about running?^v^We all said in unison,^v^OK!^v^So we started the a while,it was up to opponent was not first,he ran very could hardly catch up with slowed think he may have no accelerated the speed and caught a while,we all went to the classroom.
I love running!Because it can bring me happiness!
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My favorite sport is swimming.
I learn swimming because I think it\'s fun,I still wear the back float,kicking board and water the second class,I can not take the kickboard,but my movement is not coach said to me sternly,^v^how can you not do well?It is to close,turn,pedal,clip and don\'t you stop?^v^ I was very angry,thinking:is this not a deliberate fault?Later,the coach encouraged me to practice every day before going to bed Time after time,I practiced again and again,and finally got coach told me to only wear the back float didn\'t brag about swam really coach told me to wear only water sleeves,so I did offered to swim without wearing anything,but the coach didn\'t expect that I swam very well,and I clapped my hands with the efforts were not in vain!
I learned how to \'m so happy!
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There are many kinds of interesting sports, such as basketball, football, swimming and running, but the most I like is swimming. When I was a little child, my father took me to the river which near my house to learn swimming. Then, I found it\'s really fun and cool when I swim in the water, especially in summer>.It\'s the most exciting thing to do when summer comes. I like swimming. It\'s so wonderful.
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郭晶晶，她是一名举世闻名的跳水运动员。郭晶晶在跳水是体形优美，像一只轻盈的燕子在空中轻巧飞舞。她下水时水波十分小，使她屡次得到了金牌。
郭晶晶的品质十分好。她经常谦让着自己的朋友，在同她比在中的一名韩国人就说：“郭晶晶你真棒!” 曾和她一起跳水的田亮，一次记者采访他：“你认为郭晶晶哪些品质最使你喜欢?”“当然，是谦让，有一次我在排练时浴巾忘记在箱子里，她不顾全身湿漉漉的，把浴巾借给了我，她这样的品德真让我钦佩。”
郭晶晶是中国人民的骄傲。她不仅跳水好，还十分漂亮。有一张标准的瓜子脸，脸上长着一双水汪汪的大眼睛，一只小巧玲珑的鼻子，一张能说会道的嘴巴。我想对她说：“郭晶晶，你好漂亮啊!”
我真想长大以后像郭晶晶一样有着谦让的`品格，做一个能为国争光的人。
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I take exercise every day. It makes feels good and helps me to become taller. My favorite sport is football and I want to be a football player in the future. I play football with my friends every week. It is such a great time for me. My friends and I always do the great team work and we beat other teams.
我每天都锻炼，这让我感觉很好，还能让我长高。我最喜欢的.运动是足球，我将来想成为一名足球运动员。我每周都和我的朋友一起踢足球，非常开心。我和我的朋友们总是团队合作得很好，打败了其他球队。
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My favorite sport is playing basketball,because as long as I cant catch the ball thrown by others,I will always try to catch I finally catch the ball,I feel very excited in my heart,and there is a sense of achievement that I have worked hard to think playing basketball is the most exciting,interesting and fun game I have played!
Sometimes when I play basketball,I was happy to play,but later I didnt know what to do because I was hit on all fours and felt very scared in my so,I still love basketball very want to express my passion for basketball with further playing I go to junior high school,I will not forget the wonderful memories brought by basketball.
Time flies,I am now in the fourth grade,playing basketball for four dream is to be a famous person in the basketball school team,which proves how much I like playing basketball!
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There are many kinds of sports that I enjoy, such as swimming, basketball,travelling and so on. However, my favorite sport is my mind,it is a good activities for people to keep healthy and relieve the pressure. After busy studying,i usually run on the playground,and i think that\'s the most wonderful time in a day.
I love this sport since i\'m 4,but at that time i only run for fun without any \'s different has become a essential part in my love running, and I\'ll keep running.
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In our country, there are plenty of delicious foods.
They are popular among Chinese people.
I like eating very much.
There are many food I like, such as chicken, fish, beef, tofu, noodle and so on.
Among them, fish and tofu are the food I like most.
Fish is delicious as well asrich in nutrition.
It\'s good to our health.
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I’m neither interested in sports nor good at it. But except swimming. I can swim since I was a baby. My mother tells me that she let me swim in the water with a life-buoy when I was 20 days old. And then I can swim gradually. When I grow up, I like swimming very much. I swim all the year round. Swimming in summer makes me feel comfortable to lower my temperature.
While winter swimming makes me feel excited and achievability. In general, swimming keeps me fit in both physical and mental. Whenever I feel upset, I would go swimming and then I would be full of energy and feel relax. Besides I believe it is due to swimming that I’m so thin. Who wants to lose weight, join me. We can make more friends in swimming.
Oh, I couldn’t wait to swim now. But it is ten o’clock in the evening. I have to go to sleep. Good night everyone.
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自古就有人说道：生命在于运动。
可惜我天生就不是个会运动的料，爸妈也整天说我，再不多运动，就要变成一只活生生的猪了。这也难怪，我的骨架天生就大，再加上身上的几块肉，就显得更臃肿了，整天羡慕那些瘦瘦的女生。但是，我却很喜欢打羽毛球，一副球拍，一两个羽毛球，一片不大的空地，就可以足够我们在那打一个多小时了。
我的最佳拍档是我家那个打球水*和我一样“高”的妈妈。
她手握球拍，两眼跟着我的球转，我左手捏球，右手抓拍，将球向上一抛，挥动球拍，将球打了出去，另一边的妈妈抬起手就往后倒，因为我的球打得比她想像得更远，草地原本就是凹凸不*的，再加上妈妈那不正规的打法，真是让人胆战心惊呀！不出我意料，妈妈就差那么一点点就摔倒了，还好，她不是穿高跟鞋，不然就真的扭到脚了。
而我呢，就更离谱了，学着妈妈向后倒的动作，竟然踩到“黄金”——狗屎！我尖叫了一声，软绵绵的一摊狗屎，踩在我新鞋的鞋底，“啊！是那个缺德家伙养得狗，也不好好管教一下！”，心里抱怨着，可怜着我刚穿了一次的鞋子，我甚至是想把那一陀“黄金”送给那个人。回去休息时，表弟笑我说：“哈哈，表姐，你上厕所不用纸巾呀，怎么有阵怪味的？”听着表弟那有点讽刺意味的话语，我奇怪的静了下来，跟着表弟那，哈哈大笑起来，我的肚子笑得也快抽筋了，哈哈哈……
其实，打球不一定需要水*，只要喜欢打球，打得开心，就是最大的快乐。
这也正是我喜欢羽毛球的“借口”。
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我喜欢的游戏和运动有很多：老鼠靠墙、海盗传奇、生化危机、打羽毛球······但我最爱的还是踢足球。只要一放假，我就会和伙伴们一起去广场上踢球。
看，我们的伙伴“小梅西”又绕着S线单枪匹马地冲进对手的防线里了，想来个漂亮的弧旋球，但他还是力不敌众，球很快就被抢走了。
忽然，有人大喊：“小心！球来了！”我四处张望想找出那个飞速射来的球。当我反应过来时，球已经快射进球门了，在这关键时刻，只见我们的“门神”嗖地一下跑来扑向球，不紧不慢地保住了这一分。
“门神”把球传给了我。我、仔仔和“小梅西”三人共同合作，越过了冲锋，突破了防线，很快就攻到了球门的禁区边了。
我对仔仔使了个信号，便大步流星地冲到右边，把球向左边使劲踢去，仔仔接住球后，就边滚着球，边对着门框来了个彪射进门，球射到门框上立刻弹进了球门。
进球啦！比分12比8，我们赢啦！
足球是我最喜爱的运动，它带给我们无限的快乐。阳光下的球场上总有我们驰骋的身影······
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我最喜欢的体育运动
我最喜欢的体育运动是跳绳，因为我从5岁时就爱跳绳，我的妹妹总是让我教她跳绳，我先让她用手拿着绳子，然后脚跳起来，再把绳子往上摇，最后我先给她表演跳了几下，我又让她跳，她跳了很多下，妈妈从房子里面走了出来，妈妈也想跳，妈妈说跳绳的时侯主要就是手和腿的配合，我就和妈妈开始跳了起来。
最后我胜利了，妹妹高兴地说：“姐姐跳得这么好，”所以我最喜欢的体育运动是跳绳。
我最喜欢的体育运动
体育活动丰富多彩。它不仅带给我们欢乐，还带给我们健康和聪明。
我很喜欢跳绳，可是，我刚开始可差劲了，一个也不会跳。
由于我跳了很多次都失败了，我的身上遍体鳞伤，可才能跳几下，很想放弃，此时，我的头脑中出现爸爸妈妈的一句话：“孩子，干什么都要做到底。”我就一直练，练啊练啊，果然跳到了九十多次。我高兴地跳起来说：“妈妈，我会跳绳了。”原来跳绳那么简单。
我明白了，干什么事只要坚持，就会成功！
我最喜欢的体育运动
体育运动有很多种项目，对于我来说，最喜欢的体育运动却是：跑步。我喜欢跑步这项体育运动的原因就是：
第一，跑步可以达到锻炼身体的目的；
第二，跑步可以锻炼人的意志力；
第三，跑步不需要其他的体育用具；
第四，跑步也不需要很特殊的训练场地；
第五，跑步不需要其他人的配合，只要自己喜欢，随时都可以独立进行，
第六，跑步更不需要特殊的专业培训。
综合以上六大理由，我认为跑步是一种简单、方便、经济的运动项目，也可以达到锻炼身体的目的，这就是我喜欢跑步这项体育运动的原因。
我最喜欢的体育运动
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Table tennis is one of the most popular sports in China. It’s my favorite, too. It’s a good way of exercise, and it’s easy to play. You don’t need many skills. I often play table tennis after class. Most of my classmates like it. So we always have partners. But if you want to play well, it’s not so easy. You must focus on your gesture, your hands and your steps. I want to be better, so I practice it very often. I have my own teacher to teach me. I work hard on it.
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My favorite sport is basketball. Playing basketball is very interesting and useful. I often play basketball with my friends. Playing basketball makes me fit and make more friends. I also learn teamwork through play basketball. I love it. And I will play it every Sunday morning.
我最喜欢的运动是篮球。打篮球很有趣也有用。我经常和朋友们一起打篮球。打篮球使我变得更健康也交到了更多的朋友。通过打篮球我也学会了团队协作。我喜欢打篮球。我每周日早晨都会打篮球。
Yesterday, I took the final exam of this term. I worked hard to prepare for it, but I was still nervous. I was afraid that I couldn’t do it well. I had three exams, Chinese, math and English. In the morning, it was the Chinese. It was not so difficult for me that I was sure I could be good in it. Then, it was math in the afternoon. It’s the part I was afraid of most. Not surprised, I met some troubles in math exam. But I still hope they wouldn’t be serious. I am good at English, so I didn’t worry about it. I knew I can do well in it. In short, the final exam was not so hard for me and I am quite sure the scores will be perfect.
昨天，我参加了这学期的期末考试。虽然我很努力备考，但是考前我依然很紧张，我怕自己考不好。有三门考试，分别是语文、数学和英语。第一天早上考语文，这对我来说不算难，我相信自己能考好。下午考数学，这是我最怕的一科。不出意料，考试的时候果然碰到难题了，但我希望不会错得太离谱。英语是我的强项，所以我没有担心英语科目，我知道我会有优异的表现。总的来说，期考对于我来说并不算太难，我相信自己能考出好成绩。
作文我最喜欢的运动英文44
As we know,most boys like playing football,which can make boys look hand some&cool
Do you know why i like playing football so much?playing foolball benefits me a lot
First i can be more stranger and fit.
Second it can make me work with my teammate
Third i can become taller and taller playing football
Not only does it keep me healthy,but also it makes me feel relaxed and happy after i finish my study every am stranger than want to be an awesome sportman like yao ming
I like football from the botton of my heart.
作文我最喜欢的运动英文45
Of all the sports,I like swimming think swimming is can build up my body summer,I usually go to swim with my classmates after can swim so well that I was chosen as a member of our school swimming week there was a swimming match between Dong Fang Junior School and my took part in the match and won the first enjoy swimming very much.
作文我最喜欢的运动英文46
“嗯…等下练打击，打击架和球、球棒帮忙准备!”，老师在下达命令，我们匆匆的准备了上述物品。接着就是“怦~怦~”的声音散布在校园各个角落……
乐乐棒是我喜爱的运动，也是我唯一擅长的运动，纵使我有时是队上的拖油瓶，但我的坚持绝不比它人差。还记得，那年夏天，耳边充满的是队友的加油声，我站上打击区……
瞄准!瞄准!再瞄准!还是狠不下心挥棒出去，这时，耳边纷纷扰扰，一边是加油声;一边是寂静无声，看在我心里，只是更添压力罢了。十秒钟、二十秒钟……，夏日的炎热让大家的耐心都被啃蚀了，我的心也在做挣扎。这时，我下了最后通牒：管它有没有出局，至少自己努力过。“怦”球呢?咦?不见了?!在操场的各个角落审视一遍，终于发现它的踪迹，位于三垒的后方，我的心情也在云端的上方。
我，爱上它了乐乐棒，没有防备、没有通知、没有任何一切措施，这个想法就硬生生的闯进了我的脑海。
它如风，吹进我的心坎;它如云，飘进我的梦里;它如水，流进我的坚持。爱上它，我并不感意外，它让我学会努力、拼命、流泪、开心、团结。在学习的过程中，难免有挫败、失望，和想放弃，我也不例外，但在这一伤一喜之间，我才发现：自己是多么的微不足道，我想逃避，世界仍然在运转，行人一样匆匆行走，马路上的车子一样快速来去。这时的我，谁都不会多看一眼。这时，动力出现了，对!我就是这样，纵使我的体育有多么烂，纵使我的努力还不够，纵使我没有很多信心，我还是可以“练”!哪一位名人不是靠后天的努力呢?
“怦、怦、怦~”，又一声声的打击，彷佛也在为我的热血伴奏!在这里，我展开最灿烂的笑颜，说出：“我，爱上乐乐棒!”
作文我最喜欢的运动英文47
My favourat holiday is Spring is the traditional festival of China. We can play fire works and any game we want on that period. Also, we can get some money from some of our older relatives. Therefore, we can buy things that we want to buy. I can also go to any place to play if I want. Nice foods is also aviliable for me to eat such as dumpings. This is why I like the festival
我最喜欢的节日是春节.它是*的传统节日.我们可以玩任何游戏消防工程,我们想在那个时期.同时,我们可以从亲戚那里得到一些钱.因此,我们可以买我们想买的东西.我也可以如果我想去什么地方玩.好的食物,也可以给我吃如饺子.这就是为什么我喜欢的节日。
作文我最喜欢的运动英文48
我从小就有许许多多喜欢的运动，它们像天上那闪闪发光的小星星，怎么数也数不清。但是，我最喜欢的一项运动就是爬杆。
我之所以喜欢爬杆这项运动，是因为我在上幼儿园的时候，我是我们班女生里最淘气的一个，大家都叫我“淘汽包”。而我爬杆这项运动也是很多女生不敢做的，全班只有两个女生敢和男生比，我就是其中一个，这让我很自豪。
我记得那是一个阳光明媚的早上，我和两个男生比赛爬杆。虽然我是个淘气包什么都敢跟男生比，但是我从小就有点恐高，所以爬着爬着感觉越来越怕，只好灰溜溜地滑了下来。我低着头说：“我……我输了！”其实我的心里有一百个的不服气。
放学后，我一回到家，就冲到我家后院那根栏杆前，开始慢慢地练习。不
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